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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 02.06.2025 

v zborovni ZŠ Východná 9 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Marián Bohuš, Patrik Žák, B.S.B.A., 
Mgr. Martina Gabrhelová 

Neprítomní poslanci: MBA Peter Hošták, PhD, Mgr. Ján Forgáč, Bc. Mária 
Machová 

Hostia:  

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
4. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti poslanca Hoštáka, poslankyňu Machovú 
a viceprimátora Forgáča, otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je 
uznášania schopný, informoval o programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Gabrhelová, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu 

k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 
 
Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu 

v pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 4 predseda VMČ Gabriel, poslanci Bohuš a Gabrhelová, 
viceprimátor Žák 

PROTI 0  
ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 
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Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 
programu. 

 

2. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - máj 2025 
 
4548 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu dopadovej plochy na 
detskom ihrisku v parku M. R. Štefánika v blízkosti herného prvku detského kolotoča." 
(priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Dopadová plocha bola opravená. 
 
4549 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodeného odvodnenia 
na parkovisku na Ul. Novomeského (pri ZŠ Novomeského)." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Poškodený úsek žľabu je v tomto čase už opravený. Dátum opravy 
bol závislý od komponentov ktoré neboli dostupné skladom a čakali sme na ich 
dodanie. 
 
4550 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "p. Nitschneider (Ul. Západná) v zastúpení 
obyvateľov žiada o výraznejší orez stromu (odstránenie vetvy, viď priložená fotografia) 
v blízkosti BD č. 14." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Orez stromu je zaradený v zozname prác s termínom realizácie v 
priebehu mesiaca jún. 
 
4551 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "p. Nitschneider (Ul. Západná) žiada o 
vyčistenie kríkov a odvoz konárov po orezoch a napadaného ihličia v lokalite okolo 
budovy SLSP na ulici Západná (48.873593, 18.043334)." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Úpravu zelene budeme realizovať v priebehu mesiaca jún. 
 
4552 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "V nadväznosti na nedávno realizovanú 
výmenu povrchu na Lavičkovej ulici žiadam o opravu malého dlažbového chodníka v 
dotyku s komunikáciou, a to formou úpravy podložia a plynulého napojenia na 
komunikáciu. Ide o jedno z hlavných prepojení pre peších navštevujúcich kostol." 
(priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Úpravu povrchu máme zaradenú v zozname objektov údržby 
komunikácií s termínom realizácie do konca mesiaca júl. 
 
4553 občan p. Mendel: sa v súvislosti s odpoveďou na požiadavku č. 4098 týkajúcej 
sa opravy poškodeného obrubníka na ulici Liptovská pýta v akom štádiu je táto oprava, 
prípadne kedy sa bude realizovať? 
Odpoveď MHSL: Požiadavku 4098 sa nepodarí realizovať v zamýšľanom rozsahu, 
nakoľko MHSL nemá na to finančné  prostriedky v rozpočte pre tento rok. Pri oprave 
poškodených obrubníkov  budeme postupovať neštandardne, a upravíme hranu 
dočasným spôsobom  aby sme uľahčili prechod imobilným a bola hrana bezbariérová. 
Termín realizácie bude do konca mesiaca jún 2025. 
 
4554 občan p. Mendel: sa v súvislosti s výmenou svetelných bodov verejného 
osvetlenia pýta, že ako je možné, že firma, ktorá prácu realizuje znefunkční výmenou 
osvetlenie pred sviatkami a po nahlásení na dispečing to prídu na druhý deň uviesť do 
prevádzky zamestnanci mesta? (udalosť sa stala na ulici K. Šmidkeho 3) 
Odpoveď MHSL: V tomto prípade sa nejednalo o poruchu vyvolanú rekonštrukciou, 
preto ju odstraňovalo MHSL. 
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4555 občan p. Mendel: sa pýta, či sa budú obnovovať identifikačné nálepky svietidiel, 
nakoľko by ich využitie mohlo byť aplikované aj v záchrannom systéme. 
Odpoveď MHSL: Nálepky obnovovať mesto neuvažuje, nakoľko detekcia porúch na 
verejnom osvetlení je funkčná v riadiacom systéme. 
 
4556 občan p. Ševčik: sa pýta, či by v súvislosti s označovaním termínov čistenia 
komunikácií nebolo možné dávať tieto informácie aj do miestnych novín Info. 
Odpoveď MHSL: Ak by bol uverejnený do uzávierky nového čísla Infa , harmonogram 
by mohol byť v čase čítania už neaktuálny, pretože naň vplýva daždivé počasie ktoré 
odsúva priebeh čistenia komunikácií a informácie by boli zmätočné vzhľadom na 
aktualizovaný harmonogram na webe mesta. 
 
4557 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vyčistenie Námestia Svätej Rodiny 
od nánosov blata z priľahlých svahov po nedávnej rekonštrukcií inžinierskych sietí 
(prípadne o vyzvanie stavebníka na riadne vyčistenie priľahlých priestranstiev a 
zabezpečenie zabránenia stekania blata na mestské chodníky)." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Správca komunikácií vyzval realizátora rozkopávky o nápravu a  
námestie pred kostolom bolo vyčistené. 
 
4558 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odvoz konárov po orezoch 
umiestnených pri stojisku smetných nádob vo vnútrobloku Ul. Mateja Bela." (priložené 
foto) 
Odpoveď MHSL: Konáre boli odvezené. 
 

3. Nové požiadavky poslancov a občanov 
Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 

 
4590 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam odstránenie súvislého úseku 
rozdrobeného povrchu komunikácie na Saratovskej ulici (pravé odbočenie z hlavnej 
cesty smerom z mesta) a následne žiadam o realizáciu nového povrchu, resp. lokálnu 
opravu." (priložené foto) 
 
4591 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodenej informačnej 
tabule prevádzkového poriadku na detskom ihrisku vo vnútrobloku Halašu." (priložené 
foto) 
 
4592 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu poškodených úsekov 
dlažbového chodníka vedúceho k námestiu Sv. Rodiny." (priložené foto) 
 
4593 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o vykonanie opatrení na pumptracku 
v parku pod Juhom, ktoré zabránia stekaniu a zadržiavaniu blata na dráhe." (priložené 
foto) 
 
4594 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam odstránenie súvislého úseku 
rozdrobeného povrchu komunikácie na Šmidkeho ulici (v blízkosti podniku Brooklyn) a 
následne žiadam o realizáciu nového povrchu, resp. lokálnu opravu." (priložené foto) 
 
4595 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu ďalšieho poškodeného 
úseku odvodnenia na parkovisku pri ZŠ Novomeského." (priložené foto) 
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4596 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odstránenie invazívneho druhu 
zelene v blízkosti oplotenia ZŠ Východná (ulica Východná)." (priložené foto) 
 
4597 občan p. Mendel: žiada o orez krovia pri účelovej komunikácii k BD č.3 
Šmidkeho vyznačené červenou farbou na foto (priložené foto) 
 
4598 občan p. Mendel: upozorňuje na nefunkčné osvetlenie po pravej strane na ulici 
Šmidkeho smerom k ul. Saratovská 
 
4599 občan p. Mendel: žiada o odpratanie pokosenej trávy pri účelovej komunikácii 
k BD č.3 Šmidkeho vyznačené žltou farbou na foto (priložené foto) 
 
4600 občan p. Mendel: žiada o pokosenie plochy trávnika medzi BD č. 9-11 na ulici 
Gen. Svobodu (priložené foto) 
 
4601 občan p. Mendel: žiada o vyčistenie upchatého kanalizačného vpustu na 
účelovej komunikácii v parku Pod Juhom pri cintoríne (priložené foto) 
 
4602 občan p. Mendel: žiada o vyčistenie upchatých kanalizačných vpustí na ulici 
Soblahovská od križovatky pri zbernom dvore až po areál MHSL m. r. o., ktoré zrejme 
vzniklo pri výstavbe križovatky. 
 
4603 poslankyňa p . Gabrhelová: žiada o preverenie nahlásenia občianky týkajúce 
sa nepriechodnosti chodníka pri silnom daždi na zastávke Mateja Bela v smere do 
mesta. Údajne sa nedá kvôli silnému vodnému toku ani prejsť. 
 
4604 poslankyňa p . Gabrhelová: žiada o preverenie nahlásenia od občanov 
týkajúce sa porušovania zákonov osobami prespávajúcimi v zaparkovaných autách na 
parkovisku na ulici Východná v bezplatnej zóne. Autá sú plné oblečenia, šíri sa tam 
zápach, jedno z áut má EČV začínajúce na písmená ZA. 
 
4605 poslanec p. Bohuš: žiada v mene občanov z BD č. 2 ulice Saratovská o opravu 
kanalizačného poklopu, ktorý je poškodený. 
 
4606 poslanec p. Bohuš: žiada v mene občanov BD na ulici Liptovská odpoveď na 
otázku, či sa plánuje vyhotoviť priechod v mieste novo budovaného detského ihriska. 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 

 

4. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. 

Do diskusie sa prihlásil občan p. Mendel, ktorý poďakoval za kvalitnú výmenu 
povrchu chodníka za BD č. 3 - 11 na ulici Gen. Svobodu. 

Ďalší do diskusie sa prihlásil predseda VMČ JUH Dominik Gabriel, ktorý 
prítomných upozornil na termín júlového zasadnutia VMČ Juh, ktorý sa naplánoval 
na 30.6.2025 z dôvodu zabezpečenia priestorov. 

Predsedajúci poďakoval za príspevky a vyzval prítomných o ďalšie príspevky do 
diskusie. 
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Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak predsedajúci uzavrel bod programu. Na 
záver predseda VMČ JUH Dominik Gabriel poďakoval prítomným za účasť. 

 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 03.06.2025 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
 


